
ITALIA
Substantiivien suku

 - Italiassa on kaksi sukua: maskuliini ja feminiini.
 - Maskuliinit päättyvät useinmiten -o- kirjaimeen, feminiinit puolestaan -a-kirjaimeen. Muutamia poikkeuksia kuitenkin on. 
 -e-kirjaimeen päättyvät sanat voivat olla kumpaa sukua tahansa. Tämä johtuu siitä, että italiassa on ollut neutrisuku, vrt. saksan kieli, 
mutta se on hävinnyt aikojen saatossa ja niin -e-loppuiset sanat jaettiin maskuliinien ja feminiinien kesken.
- Substantiivien suku vaikuttaa moneen asiaa, kuten artikkeleihin, adjektiiveihin, joihinkin verbimuotoihin ja pronomineihin.
 
maskuliinin päätteitä feminiinin päätteitä
 -o il libro = kirja                         il 

ragazzo = poika                  il 
cappuccino = maitokahvi

 -a la casa = talo; koti                  
la ragazza = tyttö                 
la focaccia = litteä 
maustettu leipä

 -e il cane = koira                       il 
fiore = kukka

 -e la chiave = avain                 
le nave = laiva

 -isi il brindisi = maljankohotus  -isi la crisi = kriisi
 -ma il problema = ongelma

 -ione la stazione = asema Huom.  Suurin osa -ione-päätteisistä on feminiinejä!

konsonanttiin 
päättyvät

il bar = kahvila, il film = 
elokuva, l'hotel = hotelli, il 
toast = paahtoleipä, il Sms = 
tekstiviesti, il tram = 
ratiovaunu, lo yogurt = 
jugurtti, il weekend = 
viikonloppu, i jeans = farkut

la reception  = vastaanotto Huom.  Suurin osa on maskuliineja! Ovat yleensä lainasanoja.


